

(نموذج توكيل / Proxy Form)

السادة المساهمين الكرام، تحية طيبة وبعد، إشارة إلى انعقاد الجمعية العامة العادية لشركة رماث للضيافة، والتي ستُعقد بنظام الحضور الفعلي وعن بُعد باستخدام وسائل التقنية الحديثة، فإنه يجوز للمساهم الذي لا يتمكن من حضور الاجتماع أن يوكل عنه مساهماً آخر من غير أعضاء مجلس الإدارة أو منسوبي الشركة أو مراجع حساباتها، وذلك بموجب توكيل خطي وفقاً للنموذج التالي:	Dear Valued Shareholders, Greetings, With reference to the convening of the Ordinary General Assembly Meeting of Rimath Hospitality Company, which will be held in person and remotely via modern technology means, any shareholder who is unable to attend the meeting may proxy another shareholder — other than members of the Board of Directors, company employees, or the external auditor — to attend on their behalf, through a written power of attorney in accordance with the following template:
أقرأنا المساهم/..... (الاسم رباعي / اسم الشركة) بصفتي مالكاً لعدد (.....) سهماً من أسهم شركة رماث للضيافة، قد وكلت السيد/..... (الاسم رباعي) وذلك لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية المقرر عقدها يوم الموافق / هـ - / 2026م في تمام الساعة والتصويت نيابةً عني على جميع بنود جدول الأعمال. ويشمل ذلك حق المناقشة والتصويت واتخاذ ما يلزم من قرارات. ويُعد هذا التوكيل سارياً لهذا الاجتماع أو أي اجتماع لاحق يؤول إليه. التوقيع: التاريخ: / / 2026م	Power of Attorney Form I, the shareholder /..... (Full Name / Company Name) Being the owner of (.....) shares in Rimath Hospitality Company, hereby appoint Mr/..... (Full Name) to attend the Ordinary General Assembly Meeting scheduled to be held on, corresponding to / / 2026 G, at, and to vote on my behalf on all agenda items. This includes the right to discuss, vote, and take all necessary decisions. This authorization shall be valid for this meeting or any subsequent adjourned meeting thereof. Signature:..... Date: / / 2026 AD

كما يمكن للمساهمين الكرام المشاركة والتصويت إلكترونياً سواء بالحضور الفعلي أو عن بُعد عبر وسائل التقنية الحديثة، وذلك من خلال خدمة تداولاتي: www.tadawulaty.com.sa علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين. وتقبلوا وافر التحية والتقدير،،،	Shareholders may also participate and vote electronically, whether by attending in person or remotely via modern technology, through the Tadawulaty service: www.tadawulaty.com.sa Registration in the Tadawulaty service and voting are free of charge for all shareholders. With sincere regards and appreciation,
--	---